

TOUR CODE : 10NBJMAY-3U

Mountains and Seas
in Heart,
North Xinjiang Ahead

山河入怀 心向北疆



12天10晚 · 一路向北遇风光，邂逅山湖诗画



全程入住4+5星级豪华酒店

Throughout the trip, enjoy accommodation
in 4- and 5-star luxury hotels.



独享新疆少数民族独有的艺术文化
Immerse yourself in the unique artistic
heritage of Xinjiang's ethnic minorities



品尝特色烤全羊等地道美食

Savor local delicacies including the
signature whole roasted lamb.

1



吉隆坡 - 乌鲁木齐

Kuala Lumpur - Urumqi

餐食Meals: 机上用餐MOB/晚D

客人出发前往吉隆坡国际机场，搭乘航班飞往新疆首府【乌鲁木齐】，它是新疆政治与文化中心，也是古丝绸之路北道的重要城市。抵达后，游览【红山公园】这里是乌鲁木齐著名的自然山体公园，以赭红色山体和丰富地质资源闻名。晚饭后，入住酒店休息。

Guests depart for Kuala Lumpur International Airport and take a flight to Urumqi, the capital of Xinjiang. Urumqi is the political and cultural center of the region and an important city along the northern route of the ancient Silk Road. Upon arrival, visit Red Mountain Park, a famous natural hill park known for its reddish terrain and rich geological features. After dinner, check in to the hotel and rest.

2



乌鲁木齐 - 富蕴

Urumqi - Fuyun

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往【野马古生态园】。园内有中国最大的汗血宝马展示基地，历史人物纪念馆等体验馆，集生态旅游、文化溯源和民俗体验于一体，展示西域自然遗存与丝路人文精粹。随后游览【火烧山】，因山体赭红色而得名，晨昏时在朝阳或晚霞映照下，如同燃烧般壮丽。接着前往【卡拉麦里有蹄类自然保护区】，该保护区横跨准噶尔腹地，南北连接天山和阿尔泰山，区内有各种稀有植被和保育类稀有动物。享用晚餐后，入住酒店休息。

After breakfast, visit Wild Horse Ancient Ecological Park, featuring China's largest Akhal-Teke horse base and the Historical Figures Memorial Hall. Next, see Flaming Mountain, famous for its reddish terrain, and Kalameili Ungulate Nature Reserve, home to rare plants and wildlife. After dinner, check in to the hotel and rest.

3



富蕴 - 布尔津

Fuyun - Burqin

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往由额尔齐斯大峡谷、可可苏里等断裂带组成的【可可托海国家地质公园】，这里以典型矿床遗址和花岗岩地貌著称，地质遗产珍稀独特，是观光度假的理想之地。沿途欣赏又名野鸭湖的【可可苏里湖】，夏秋有野鸭、红雁栖息，景致迷人。随后前往【额尔齐斯大峡谷】，欣赏额河奔流于山脉、草地与密林间的壮丽画卷。接着走进【神钟山】，巨石如钟伫立河畔，雄奇壮观，秋日红叶染谷，美如画卷。游览结束后前往布尔津，晚餐后入住酒店休息。

After breakfast, visit Koktokay National Geopark, known for its rare geological heritage, mineral sites and granite landscapes—an ideal place for sightseeing and leisure. Then view Kekesuli Lake (Wild Duck Lake), where wild ducks and red geese gather in summer and autumn. Continue to the Ertix Grand Canyon to admire the river cutting through mountains, grasslands and forests. Next, see Shenzhong Mountain, a bell-shaped granite peak rising by the river, especially stunning with autumn red leaves. After the tour, head to Burqin. After dinner, check in and rest.

4



布尔津 - 喀纳斯 - 贾登峪

Burqin - Kanas - Jiadengyu

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往【喀纳斯自然景观保护区】，这里以独特的瑞士风光闻名，是中国唯一与四国接壤的自然保护区。接着游览【卧龙湾】，四周森林环绕，湖中小岛点缀，进水口巨石立水中央，景色独特。随后前往位于上游约1公里的【月亮湾】，呈弯月形，是喀纳斯的代表景点。高处俯瞰，蓝绿色河水将白桦林分为两侧，风景清雅。继续前往传说中仙人居住的【神仙湾】，因泥石流堆积形成宽阔河面、草甸与沼泽，小岛散布其间。最后到达位于骆驼峰顶的【观鱼亭】，这里是俯瞰喀纳斯湖的最佳位置，北望可见阿尔泰山最高峰友谊峰，景色壮丽。晚餐后入住酒店休息。

After breakfast, head to the Kanas Nature Reserve, known for its unique Swiss-like scenery and as China's only nature reserve bordering four countries. Continue to Wolong Bay, surrounded by forests with small islands scattered across the lake and a large boulder standing at the inlet. Next, visit Moon Bay, located about 1 km upstream. Shaped like a crescent, it is one of the signature spots of Kanas. From above, the turquoise river divides the birch forest into two sides, creating a serene view. Proceed to Fairy Bay, said to be the dwelling place of immortals. Due to debris flow deposits, the river widens here, forming meadows, marshes and scattered small islands. Finally, make your way to the Fish-Watching Pavilion on Camel Peak, the best viewpoint for overlooking Kanas Lake. Looking north, you can also see Friendship Peak, the highest mountain in the Altai Range. After dinner, check in to the hotel and rest.



5



贾登峪 - 禾木村 - 布尔津

Jiadengyu - Hemu Village - Burqin

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往【禾木村】，这是新疆唯一入选“中国十个最有魅力的休闲乡村”的村落。禾木河流经村旁，图瓦人的尖顶木屋和牲口围栏散落其间，展现原始的山水与民俗风情。随后游览“天下第一滩”【五彩滩】，南山势起伏、颜色多变，其是由激猛的流河侵蚀切割以及狂风侵蚀作用而共同形成的典型雅丹地貌，河两岸的岩层和沟壑形成奇特地形，自然景观独特。游览结束后前往布尔津，晚餐后入住酒店休息。

After breakfast, visit Hemu Village, the only village in Xinjiang listed among "China's Ten Most Charming Leisure Villages." The Hemu River flows beside the village, with Tuvan-style pointed wooden houses and livestock enclosures scattered around, showcasing the original landscape and local customs. Next, explore Colorful Beach, known as "the No.1 Beach under Heaven." The south bank features rolling mountains with varied colors, shaped by river erosion and strong winds into typical Yadan landforms. The rock layers and gullies along both banks form unique natural scenery. After the tour, head to Burqin. After dinner, check in to the hotel and rest.



6



布尔津 - 奎屯/独山子/乌苏

Burqin- Kuitun/Dushanzi/Usu

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 乘坐小火车游览【魔鬼城】, 这里是典型的雅丹地貌区, 地形奇特, 石柱、石墩如古城堡般分布, 风吹砂石发出呼啸声, 因此得名“魔鬼城”。景区景致独特, 是天然的地质博物馆, 也曾作为多部影片外景地。晚餐后, 入住酒店休息。

After breakfast, take a small train to visit Ghost City, a typical Yadan landform area. The landscape is unique, with stone pillars and mounds resembling ancient castles. When the wind blows, sand and stones create eerie sounds, giving the site its name. The area is a natural geological museum and has served as a filming location for several movies. After the tour, enjoy dinner and check in to the hotel.

7



奎屯/独山子/乌苏 - 伊宁

Kuitun/Dushanzi/Usu - Yining

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 前往【赛里木湖景区】, 这里是新疆海拔最高、面积最大的高山湖泊, 湖水环山而立, 草原、牧歌与毡房点缀其间, 风光秀丽如画。随后途经【果子沟】, 峡谷景色奇特, 被誉为伊犁“第一景”。游览结束后, 入住酒店休息。

After breakfast, head to Sayram Lake Scenic Area, the highest and largest alpine lake in Xinjiang, surrounded by mountains, with grasslands, yurts, and grazing herds creating a picturesque scene. Then pass through Guozigou, a canyon with striking scenery, known as the “No.1 Sight in Ili.” After the tour, check in to the hotel and rest.

8



伊宁 - 那拉提 - 特克斯

Yining - Nalati - Tekes

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 乘区间车游览【那拉提空中草原】, 这里河谷开阔、山峰高耸、森林草原交相辉映, 是著名的亚高山草甸牧场, 也融合了哈萨克民俗风情。随后前往【八卦城】特克斯县, 感受世界最大且保存最完整的八卦城布局及乌孙文化和易经文化的交融。晚餐后, 入住酒店休息。

After breakfast, take a shuttle to visit Nalati Sky Prairie, with wide valleys, towering peaks, and a mix of forests and grasslands. It is a famous subalpine meadow pasture and showcases Kazakh local customs. Then proceed to Tekes Bagua City to experience the world's largest and best-preserved Bagua layout, blending Wusun culture and I Ching traditions. After the tour, enjoy dinner and check in to the hotel.

9



特克斯 - 伊宁

Tekes - Yining

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 乘区间车游览【东西喀拉峻大草原】, 草原起伏开阔, 夏季野花盛开, 景色如花海, 并可欣赏高山、瀑布、石林和温泉等自然景观。随后前往【六星街】, 体验伊宁古老街区的多民族建筑风格。游览结束后, 晚餐后入住酒店休息。

After breakfast, take a shuttle to visit the East and West Kalajun Grasslands, with rolling terrain, blooming wildflowers in summer, and scenic views of mountains, waterfalls, stone forests, and hot springs. Then head to Liuxing Street to explore the multicultural architecture of Yining's historic district. After the tour, enjoy dinner and check in to the hotel.

10



伊宁(城际列车二等座) - 乌鲁木齐 Yining(Second Class Seat) - Urumqi

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 乘坐二等座城际列车从伊宁前往乌鲁木齐。客人可以在动车上享受美味便当和欣赏沿途风景, 抵达后游览【国际大巴扎】, 这里是新疆最大的巴扎, 融合伊斯兰建筑风格与西域民族文化, 是集商业、旅游和手工艺品展示于一体的地标性景点。晚上参加完欢送会晚餐后, 入住酒店休息。

After breakfast, take the intercity train (second-class seat) from Yining to Urumqi. Guests can enjoy a meal box and the scenic views along the way. Upon arrival, visit the International Grand Bazaar, the largest bazaar in Xinjiang, featuring Islamic architecture and Western ethnic culture, and serving as a landmark for commerce, tourism, and handicrafts. After attending the farewell dinner in the evening, check in to the hotel and rest.

11



乌鲁木齐 - 吉隆坡

Urumqi - Kuala Lumpur

餐食Meals: 早B/机上用餐MOB

早餐后, 于指定时间内前往机场集合, 为此次神秘新疆北疆、伊犁河谷探秘, 画上完美的句点。结束这趟愉快、难忘的深度之旅。

After breakfast, gather at the airport at the designated time, marking the conclusion of this mysterious Xinjiang North and Ili Valley exploration. This brings to a close a pleasant and unforgettable in-depth journey.

